



B-møde, tirsdag d. 9/6-2015

Tilstede: Laila Hindborg, Johanna Nielsen, Søren Sibbersen, Lars Broberg, Bo Sørensen, Ulla Boyhus

Fraværende: Inge Ribers

Ordstyrer: Johanna Nielsen

Referent: Ulla Boyhus

1. **ÅRSHJUL:** Johanna havde medbragt oplæg. Snak om mødestruktur - Hvornår og hvor ofte? Enighed om at der er brug for et ekstra b-møde tæt på hver sin side af GF (og evt. medlemsmøde?) Vi lægger fremover et ekstra møde ind medio oktober. Snak om hvorvidt vi skal ændre strukturen på medlemsmøde (hen mod et mere socialt arrangement) Deadlines for ansøgningsfrister, budgetter mm. skal ind i årshjulet – således at vi har OVERBLIK over, hvad der skal gøres i løbet af året. Vi arbejder videre med at udarbejde et fælles, detaljeret årshjul på et "sommerhusmøde-møde", hvor vi har god tid og kan gå i dybden med dette. Planerne om et nyt Hvidovreløb i stedet for 24-timers er ligeledes skudt til sommerhus-møde. Johanna sender mail ud med datoforslag til dette møde – i sensommeren/ start efterår. Dato fastsat til den 12.-13. september.
2. **Hvordan vi kan tjene penge til klubben:** Tina Olsen foreslog ved GF under punktet, hvordan vi skaffer penge til klubben, at medlemmerne varetager rengøringen i stedet for at betale et selskab for det – en besparelse på 90.000 kr. Godt sted at spare potentielt rigtig mange penge! Men problematisk at administrere. Vi sender "en føler" ud. Ulla Boyhus og Johanna Nielsen laver survey og sender ud til klubbens medlemmer – sidst på sommeren (svar klar inden GF, så vi ved om det er "go" eller "no go").

Mikro-sponsorater ved Klubliv Danmark – vi undersøger muligheden nærmere. Medlemmer optjener procenter til klubben ved at bruge deres Dankort i udvalgte butikker – kræver man registrerer sit kort.

Johanna Nielsen hiver fat i Christian Schmidt i forhold til hans forslag om mastertræning i klubben, der evt. kunne skaffe penge.

Vi genopliver ideen om at tjene penge ind ved endags- og weekendarrangementer – Man skal se på det som en samlet fortjeneste (ikke pr. time)! Hvis en gruppe kan tjene fx 10.000 ind tilsammen på en dag, er det jo noget, der batter. Johanna Nielsen er obs på evt muligheder i fremtiden.

3. **Vokseninstruktion:** Mange er faldet fra på vokseninstruktionen i år og fremmødet er ustabil. Klubben går herved glip af både penge og nye medlemmer. Snak om at opkræve startgebyr inden Opkræve startgebyr inden start på instruktionskursus, så vi ikke mister penge på dem der falder fra, altså at det er et kriterie for at starte i lighed

med svømmeprøven. Kan også være folk bliver på holdet, når de har betalt pengene. Johanna Nielsen snakker med Peter Schrøder – der bliver sat et møde i stand.

4. **Skolebesøg:** (tre 7'ende klasser fra Langhøjskolen) Det er gået godt, men det er "hårdt arbejde" - De har været der 4 ud af 5 gange. Indtil videre ikke kastet så meget af sig i forhold til nye medlemmer Men det giver goodwill over for kommunen (mange andre klubber har takket nej) Forslag om en pjece, man kan stikke i hånden på "ungerne".
5. **Sponsorpuljen:** Der er søgt om 50.000,- kr. Der er tale om et sponsorat. Kommunen skal så have noget fra os til gengæld. Vores udspil er, at vi gerne vil invitere nogle elever ned og ro kajak i forbindelse med den nye skolereform. Der er krav om kommunens logo på tøj i den forbindelse. Endnu ingen tilbagemelding fra kommunen.
6. **Sommeraktiviteter:** Sjøv Sommer der skulle have været af holdt den 6. juli. kl. 10.00 – 15.00 (med Søren Andersen tovholder + Henning Christoffersen og Lisa Rørhauge) er aflyst.

Hvidovres AKTIV SOMMER (kajakpolo) – Simon Andersen er tovholder på arrangementet i år. Lidt uklarhed omkring "aflønning" af arrangementet, og hvorledes evt. kontant betaling bliver brugt. Vi bør have en diskussion vedr. honorering af denne type aktiviteter generelt, så der ikke fremover opstår tvivl – tages op på næste b-møde.

7. **B&U:** Det fungerer virkelig godt med "tør-roere" på B&U – dvs forældre som hjælpere ved B&U instruktionen med alt det, der ikke foregår "på vandet". Det er en succes, man kommer hurtigere på vandet, mulighed for fælles opvarmning, skånsomt for kajakkerne, at der er nogle til at hjælpe mm.
8. **Klubhusets renovering:**
 - Bo Sørensen mailer liste ud med SMÅ arbejdsopgaver, som medlemmer kan melde ind på (kun én opgave... så kan man altid komme og få en til)
 - Bo Sørensen klipper roserne ned til efteråret
 - Vi bliver nødt til at tage stilling til legepladsen – den er SLIDT! Kan man søge hos kommunen? (tror vi ikke, da den er privat) Bo Sørensen kigger på, hvad det vil koste at renovere den. En gennemgribende renovering vil kræve at den lever op til nogle helt andre sikkerhedskrav.
 - Vi sætter et ekstra skur til opbevaring af polobåde bag på reparationsskuret, når det alligevel skal rettes op. Lars Broberg snakker med Olsen, der har været med til at sætte det i sin tid.
 - Bo Sørensen prøver at samle nogle personer til et udvalg, der skal stå for nogle af de større renoveringsopgaver i klubben – tag, skur, gang og wc.
 - Renovering af WC og gang foregår efter rosæsonen i oktober-måned.
9. **Kalveboderne Rundt:** Laila Hindborg og Søren Sibbersen har holdt møde – overlevering Kalveboderne Rundt. Ulla Boyhus og Laila Hindborg laver FaceBook sider (Event og gruppe) (invitation og gruppe) i slutningen af sommeren. Laila Hindborg har

lavet korrektioner til invitationen. Løbet skal i løbskalenderen. Forslag om at 4 tilmeldinger fra en klub, gør at den femte person er gratis.

10. **K2 sponsoreret af Nordea:** Søren Sibbersen rykker Ole Torp i forhold til den K2, vi har fået sponsoreret af Nordea. Laila Hindborg fortæller Nordea, at der leveringsudfordringer.